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Delnice, 25. svibnja 2015.

Z A P I S N I K
s 130. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 25. svibnja 2015. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI:  Ivica  Knežević,  gradonačelnik,  Đulio  Jusufi,  voditelj  Odsjeka  za  proračun  i
financije, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i
promet,  Zvezdana Jerković,  ravnateljica  Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice,  Mirela Srkoč Šenkinc,
direktorica Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i
čitaonice Delnice, Hrvoje Zatezalo, „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Dražen Rački, JVP Delnice, Tomislav
Mrle,  voditelj  Stručne  službe  za  obavljanje  poslova tijela  Grada,  samouprave  i  uprave i  Klaudija
Kumpar, tajnica gradonačelnika.

Izostanak je ispričala Katarina Mihelčić, Zvezdana Jerković, Dario Medvedec, Nikola Muvrin
umjesto  kojeg  sjednici  prisustvuje  Hrvoje  Zatezalo  i  Dragan  Abramović  umjesto  kojeg  sjednici
prisustvuje Dražen Rački. 

PLANSKI KOLEGIJ

TOMISLAV MRLE
- Priprema materijala za sjednicu Gradskog vijeća za objavu u Službenim novinama.
- Traženje ponuda za tiskanje pozivnica za Dan Grada.
- Izvješće o financiranju projekata i programa vezanih uz socijalu.
- Sastanak Izbornog povjerenstva za izbore vijeća MO koji će se održati u nedjelju.
- Od HZZZ još nije dobivena suglasnost za stručno osposobljavanje.
- U službu je došla nova djelatnica-pravnica koju treba uvesti u posao.
- Dovršiti  odgovor  na  vijećničko  pitanje  vezano  uz  obavljanje  poslova  zamjenice

gradonačelnika.
- Gradonačelnik je zatražio da se zaduži osoba koja će voditi računa o objavi materijala na web

stranici Grada budući materijali za sjednicu Gradskog vijeća još nisu objavljeni.

GORDANA PISKAČ
- Supilova ulica: kontinuirani radovi te sastanci u Komunalcu.
- Očekujemo sastanak na temu razvrstavanja ceste prema Razlogama te sastanak vezan uz cestu

prema Petehovcu.
- Za sanaciju ceste do Biljevine očekujemo očitovanje Hrvatskih šuma koje bi dio ceste morale

sanirati.
- Potrebno je požuriti izvođača radova da izvrši popravak na objektu Vrtića uslijed štete nastale

prokišnjavanjem.
- Zatražena je ponuda za grijane žlijebove na objektu Vrtića.
- Zatražene su ponude za Idejni projekt tržnice.
- Dostava pojašnjenja Agenciji za plaćanje u poljoprivredi nakon što su izvršili kontrolu radova

na Supilovoj ulici.
- Uvođenje u posao nove pravnice.
- Sjednice odbora prije zasjedanja Gradskog vijeća.



- Pripremiti odgovor na vijećničko pitanje vijećnika Alena Janjuševića a vezano uz dječju igru
na prostoru kraj fontane. S obzirom da se ne radi o dječjem igralištu nego o pješačkoj zoni
zaključeno je da se pozovemo na uobičajene standarde zone prometa odnosno pješačke zone te
da se zatraži mišljenje Policije i Hrvatskih cesta o eventualnom ograničenju brzine na tom
dijelu Lujzinske ceste te o vidljivijem označavanju tog prostora. Također je zaključeno da
treba poduzeti  sve tehničke mjere  sigurnosti  kod ulaza u parkiralište  Lidla  te  da se  hitno
popravi vertikalna signalizacija na ulicama jer je puno znakova zaokrenuto što može izazvati
prometnu nesreću.

DRAŽEN RAČKI
- Intervencija nije bilo.
- Redovite aktivnosti  po planu i  programu te košnja trave,  čišćenje i  pospremanje okoliša i

objekta.
- Registracija kamiona.
- Nabava svečanih odijela za obljetnicu DVD-a.
- Micanje jelke s placa u suradnji s „Risnjak-Delnice“.

MIRELA SRKOČ ŠENKINC
- Danas se održava sjednica Turističkog vijeća.
- Za manifestaciju Gorski kotar u metropoli idu prijave izlagača.
- Za srijedu je sazvana Koordinacija direktora TZ Gorskog kotara.
- Dovršava se zajednički promidžbeni materijal Gorskog kotara kojeg sufinancira PGŽ.
- Aktivnosti vezane uz PPS klub.
- U subotu se održava Međunarodna smotra folklora. Kros Novog lista je odgođen zbog lošeg

vremena.

HRVOJE ZATEZALO
- Košnja u Parku kralja Tomislava nakon čega slijedi košnja u naselju bivšeg V. Bubnja.
- Priprema gredica te sadnja cvijeća.
- Košnja i uređenje groblja u Turkima i Razlogama te nastavak košnje u Brodu na Kupi.
- U petak će se, uz pomoć vatrogasaca, ukloniti jelka s placa.
- Održavanje čistoće grada, placa, javnog wc-a, odmorišta.
- Analiza dosadašnjeg rada dimnjačarske službe govori da se dnevno očisti 7 dimnjaka te je

vidljivo  da  je  jedan  dimnjačar  nedostatan  za  područje  cijeloga  Grada,  stoga  je  potrebno
organizirati dimnjačarsku službu na način da poduzeće poduzme sve mjere kako bi se obveza
čišćenja izvršila u rokovima.

DAVORKA GRGURIĆ
- Pripremiti  bagatelnu nabavu vezanu za zaštitu na radu na rekonstrukciji  Supilove ulice za

koordinatora 2.
- Rješenje o sanaciji fasade za kuću „Rački“.
- Prometno redarstvo.
- Suglasnosti na zahtjeve za odlaganje drva na javnim površinama.
- Aktivnosti vezane za neodržavanje zelenih površina u privatnom vlasništvu.
- Obilazak terena za izmjenu svjetiljki javne rasvjete.
- Ucrtavanje, upis i katastarska provedba garaža iza zgrade gradske uprave.
- Etažiranje zgrade u Lučicama, Radnička 6.
- Aktivnosti vezane uz organiziranje manifestacija uz Dan Grada.
- Dogovor s KTD „Risnjak-Delnice“ o cijeni sata rada vozila.
- Sjednica Gradskog vijeća.
- Izrada ovrha za komunalnu naknadu te novih rješenja nakon što je obiđen teren na Polanama.
- Popis horizontalne signalizacije te kontrola vertikalne.



- Gradonačelnik je zatražio da se promijeni jedna žarulja u Lučicama u Radničkoj ulici. Također
je zamolio da se provjeri i riješi navodno smetište pokraj novog trga.

INDIRA RAČKI JOSKIĆ
- Izrada Pravilnika o korištenju knjižnične građe zbog nabave AV građe.
- Slaganje Zavičajne zbirke.
- Komunikacija s Računovodstvom.
- Nabava stalaka za knjige i samostojećeg panoa.
- Dvije radijske emisije.
- Instaliranje paketa za obračun zakasnine za AV građu.
- Aktivnosti vezane uz organizaciju književnog susreta u Osnovnoj školi.

ĐULIO JUSUFI
- Sjednica Odbora za financije.
- Davanje pojašnjenja Agenciji za plaćanja u poljoprivredi nakon što su kontrolirali radove u

Supilovoj ulici.
- Komunikacija s HABOR-om.
- Obračun naknada za MO Delnice i MO Lučice.
- JOPPD obrazac.
- Osiguranje službenih vozila.
- Kontinuiran rad na projektima energetske učinkovitosti i obnovljivih izvora energije.
- Projekt Škocijan – Risnjak.

Dovršeno u 8,45

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


